



HOUSE OF COMMONS  
CHAMBRE DES COMMUNES  
CANADA

THE SPEAKER  
LE PRÉSIDENT

*À noter que le texte français suit.*

## **MEDIA ADVISORY: Unveiling of the official portrait of the Right Honourable Paul Edgar Martin, P.C., C.C., 21st Prime Minister of Canada**

**Ottawa – May 4, 2016** – The Honourable Geoff Regan, Speaker of the House of Commons, is pleased to announce the unveiling of the official portrait of the 21st Prime Minister of Canada, the Right Honourable Paul Edgar Martin, P.C., C.C. The unveiling will take place on Wednesday, May 11, 2016 at 4:00 p.m. in the Reading Room (237-C) in Centre Block.

The portrait, created by world-renowned artist [Paul Wyse](#), will be hung in the [Prime Ministers' Portrait Gallery](#) in Centre Block.

-30-

### **Note to editors:**

Media attendance is for accredited members of the Parliamentary Press Gallery. Temporary accreditation can be coordinated by contacting Mr. Collin Lafrance, A/Chief of the Canadian Parliamentary Press Gallery at 613-992-6517 or by email at [collin.lafrance@parl.gc.ca](mailto:collin.lafrance@parl.gc.ca).

### **For more information:**

Heather Bradley  
Director of Communications  
Office of the Speaker of the House of Commons  
Telephone: 613-995-7882  
Email: [heather.bradley@parl.gc.ca](mailto:heather.bradley@parl.gc.ca)

---

**AVIS AUX MÉDIAS : Dévoilement du portrait officiel  
du très honorable Paul Edgar Martin, C.P., C.C.,  
21<sup>e</sup> premier ministre du Canada**

**Ottawa – Le 4 mai 2016** – L’honorable Geoff Regan, Président de la Chambre des communes, est heureux d’annoncer le dévoilement du portrait officiel du 21<sup>e</sup> premier ministre du Canada, le très honorable Paul Edgar Martin, C.P., C.C. Le dévoilement aura lieu le mercredi 11 mai 2016, à 16 h, dans la Salle de lecture (237-C) de l’édifice du Centre.

Le portrait, une œuvre de l’artiste de renommée mondiale [Paul Wyse](#), sera exposé dans la [Galerie de portraits de premiers ministres](#) dans l’édifice du Centre.

-30-

**Avis aux rédacteurs** : La séance est réservée aux membres accrédités par la Tribune de la presse parlementaire. Pour obtenir une accréditation temporaire, veuillez communiquer avec M. Collin Lafrance, chef par intérim, Tribune de la presse parlementaire canadienne, au 613-992-6517 ou par courriel à [collin.lafrance@parl.gc.ca](mailto:collin.lafrance@parl.gc.ca).

**Pour plus de renseignements :**

Heather Bradley

Directrice des communications

Bureau du Président de la Chambre des communes

Téléphone : 613-995-7882

Courriel : [heather.bradley@parl.gc.ca](mailto:heather.bradley@parl.gc.ca)